
Protokoll fra årsmøtet i BKA Sør - Rogaland.

Mostun 19.03.24.

Møtet startet med et foredrag ved Ingrid Hilmer, doktorgradsstipendiat ved UiS. Temaet var
miljø og klimaengasjement i skjønnlitteratur for barn. Utgangspunktet var to barnebøker, “En
himmel full av skyer” av Arne Svingen og “La skogen leve” av Nora Dåsnes.
Det var 13 personer på årsmøtet.

Saksliste:

1: Godkjenning av innkalling og saksliste.
Dette var sendt ut til medlemmene og ble godkjent uten merknad.

2: Valg av dirigent, referent og to personer til å underskrive protokollen.
Trond Skjæveland er ordstyrer, Steinar H. Eraker er referent. Kirsten Halonen og Berit
Hamre ble valgt til å underskrive protokollen.

3: Behandling av årsrapport.
Den er sendt elektronisk til alle medlemmene i laget. Silvia Kriz gikk gjennom hovedpunkta i
rapporten. Den ble vedtatt uten merknad.
Under dette punktet fikk Silvia overrakt en gave fra årsmøtet som takk for sin innsats for
lokallaget.

4: Godkjenning av regnskap 2023 og behandling av budsjett for 2024.
Revidert regnskap ble sendt ut til medlemmene før årsmøtet.
Knut Jonas Espedal presenterer dette for årsmøtet. Hovedinntekta for laget er vår del av
medlemskontigenten. Det vil bli det samme for 2024.
Regnskap 2023. Godkjent uten merknader.
Budsjett 2024. Godkjent uten merknader

5: Behandling av innkomne forslag.

a: Valg av utsendinger til årsmøtet i BKA 27. og 28. april i Oslo.
Silvia Kriz, Trond Skjæveland og Steinar H. Eraker skal representere laget på årsmøtet.
Heidi H. Leite ble valgt, men skriver fullmakt som de andre delegatene tar med seg til møtet.
Lokallaget dekker årsmøteavgift og delegatene kan søke BKA sentralt om inntil 1800 kroner
i reisestøtte.

b: Drøfting av saker som skal behandles av BKA sitt årsmøte 27. og 28.april.
Årsmøtet tok opp en diskusjon om sivil ulydighet som aksjonsform. Det er lagt frem et forslag
fra landstyret som sier at vi ikke på prinsipielt grunnlag skal avvise sivil ulydighet som
aksjonsform og at medlemmene står fritt til å delta i slike aksjoner, men da på eget ansvar
som privatpersoner. Ingen hatt, buttons eller lignende som identifiserer dem som
medlemmer av BKA.
Lokallaget i Oslo har to endringer i forslaget.



Endringsforsalg 1:
Enkelte organisasjoner bruker sivil ulydighet som aksjonsform i tillegg til andre aksjoner i
klima- og miljøsammenheng.

Endringsforslag 2:
BKA vil ikke på prinsipielt grunnlag avvise ikkevoldelige sivil ulydighet som aksjonsform.

Årsmøtet vil gje sin støtte til endringsforslaga fra Oslo og omegn. Vi synes at det er flott å
kunne vise igjen i saker der sivil ulydighet er brukt som virkemiddel. Vi vil derfor fremme
følgenede forslag.
“BKA kan støtte ikkevoldelige sivil ulydighet som aksjonsform i særlige tilfeller”.
Samtidig må vi få avklart hva som ligger i uttrykket “Landsstyret kan vedta unntak i særlige
situasjoner”.

c: Forslag til sak som lokallaget vil sende inn til BKA årsmøtet 27. og 28. april.
Alice Kjellevold presenterte vårt forslag.

GRUVEDRIFT PÅ HAVBUNNEN.
Stortinget godkjente nylig åpning for gruvedrift på havbunnen.
Dette kan forårsake betydelig påvirkning på marine økosystemer.
I våre dypeste havområder finnes et fantastisk dyreliv og natur som ikke eksisterer noe
annet sted på planeten vår.
Men det finnes også ulike mineraler i disse områdene. Dermed kan vi risikere å ødelegge
sårbare økosystemer for å hente opp metaller.
Vi vet lite om konsekvensene gruvedrift vil ha for livet i havet. Det manglende
kunnskapsgrunnlaget gjør det nødvendig å være svært kritisk når det gjelder gruvedrift.

VEDTAK:
Årsmøtet i BKA Sør- Rogaland ber BKA legge inn gruvedrift på havbunnen som eget
arbeidsområde i sin handlingsplan for 2024/2025.

6: Vedtektsendringer.
Ingen forslag om vedtektsendringer er satt frem

7: Valg.

a: Styreleder
Silvia Kriz er valgt til styret til mars 2026 og som leder til mars 2025.

b: Styremedlemmer og varamedlemmer.
Steinar H. Eraker, Knut Jonas Espedal og Eilef J. Gard var ikke på valg.
Heidi H. Leite ble gjenvalgt til mars 2026.
Trond Skjæveland ble gjenvalgt til mars 2026

Alice Kjellevold valgt som varamedlem til mars 2025
Målfrid Christiernin ble valgt som varamedlem til mars 2025



c: Valgkomite.
Styret fungerer som valgkomite

d: Revisor.
Kolbjørn Anda ble valgt som revisor

8: Faglige og strategiske drøftinger.
Det ble lite tid til å gjennomgå dette, men styret vil komme tilbake til det i året som kommer.
Men de oppgavene som ligger nærmest oss nå er.

TOGAKSJON. Demonstrasjon for bedre nattogtilbud. Markering på jernbanestasjonen i
Stavanger 12 april.

TEMAMØTE. 18 april. Blomsterenger i Norge, i samarbeid med Naturvernforbundet “Natur
på torsdag”.

GJENBRUKSFEST. 4 mai. Dette er vår store oppgave i 2024 og er et samarbeid med en
rekke aktører og Tou Scene som medarrangør.

EQUINORAKSJONEN. Markering i samband med Equinors generalforsamling 14 mai.

I tillegg planlegger laget en ryddeaksjon langs fylkesvei 44 ved Sirevåg for å sette fokus på
forsøpling av grøftekantene. Tidspunkt ikke avklart.

Steinar H. Eraker, referent.

Berit Hamre, sign.

Kirsten Halonen, sign.


